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SVĚT: Za ohlušujícího ticha velkých médií probíhájí změny po celém světě. USA je na
pokraji občanské války mezi globalisty a pravými Američany. Ukrajina je už jen krůček od
zhroucení fašistického režimu. Blízký východ je jak soudek se střelným prachem a s hořící
zápalnou šňůrou a nevíme dne ani hodiny, kdy tam vypukne válka a maerické i izraelské
síly budou rozdrceny. V Africe se jedna země za druhou osvobozuje od nadvlády
kolonialistů a přidávají se tak či onak k uskupení BRICS. A ve Francii se rozjíždí skutečná
vzpoura. Jak už ale víme, tak „velká média“ je dnes v podstatě synonymem pro „korporátně-
fašistický nástroj propagandy“, takže tam je vše zmíněné skoro neviditelné a dál se tam
probírají témata jako jsou “drzí dezinformátoři šířící pravdu”, skvělá rozhodnutí
zfetovaných byrokratů EU, drtivě vítězící Ukrajina, extrémně účinné “protiruské” sankce,
spravedlivá genocida palestinských dětí apod.

Výsledek asi překvapí jen moderní
evropské “novináře” a politiky…

Francouzští farmáři, kteří už mají plné zuby Macrona a všech ostatních loutek globalistických
banksterů ve vedení země, v těchto dnech zacházejí ještě dál, než s dřívějším hnutím “žlutých vest”.
Francie je totiž na pokraji totálního kolapsu ve všech oblastech.

Globalisté zničili pomocí masové migrace sounáležitost francouzského národa. Zločinnost ve
velkoměstech raketově roste (i když většinou mimo statistiky, protože už ji policie nedokáže řešit).
Velká francouzská města jsou plná odpadků a krys. Jejich ekonomika se hroutí, stejně jako se to děje
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v Itálii a dalších západních zemích (západní EU země podle mého názoru přežívají jen díky
drancování východní EU, ale i tenhle zdroj už vysychá). Probíhá cílená de-industrializace země a tím
roste i závislost na nadnárodních producentech čehokoli. Důchodový systém je vydrancován a
zničen. Totalitní praktiky i cenzura dál rostou. Ekonomické nůžky mezi kastou super-bohatých a
všech ostatních se dál rychle rozvírají.

K tomu všemu se ještě proti-národní vláda Francie snaží občany zatáhnout do nesmyslné války proti
svému největšímu surovinovému spojenci. Ale ani to jim nestačí a tak se globalistická mafie snaží i
kompletně zlikvidovat zemědělství, aby populaci vyhladověli a udělali ji ještě víc závislou na systému,
který na ně chce díky totální krizi natlačit digitální koncentrák (digitální ID, sociální score, digitální
“peníze”) a DOSLOVA je chce donutit požírat hmyz.

Už i podstatná část policie je ve Francii tak nakrknutá, že revoltu tiše podporuje tím, že proti
protestujícím nijak nezasahuje. Díky tomu mohou statisíce francouzských farmářů blokovat dálnice
nebo z „hovnocuců“ rozstřikovat výkaly na výkaly…pardon, rozstřikovat výkaly na vládní budovy.
Podívejte se třeba na tohle video, které má přes 21 000 palečků nahoru a jen 259 palečků dolu (to je
asi od údržbářů vládních budov a od vedení banksterských podniků). Co takové hodnocení asi
vypovídá o tom, jak skuteční obyvatelé Evropy podporují současný režim, no?

Pro ilustraci přidávám překlad nejlépe hodnocených komentářů pod videem:

Jsem Francouz a z celého srdce děkuji za vaše komentáře.
Solidarita lidí proti globalismu.

Skvělá policie…pro lidi a ne proti nim, jako je to v Německu.

V jednotě je síla. Ti, kteří jsou u moci, mohou hrát svou hru jen proto, že to my lidé
tolerujeme.

Můj respekt a obdiv k francouzské odvaze!!!!!! Bravo, příklad, který musíme následovat i
v Německu!!!!!!

Bůh žehnej těmto dobrým, upřímným a pracovitým vlastencům.

Bravo Farmáři! My Poláci jsme s vámi!

Děkujeme za vaši odvahu a sílu, jsme lidé a musíme držet při sobě, vypadnout z EU,
WHO….



Každý, kdo jde proti francouzskému lidu v jejich vlastní zemi, tak prohrál.

Takto bychom měli demonstrovat! To přináší mnohem rychlejší výsledky!

Velká pochvala také policii za to, že se otočila zády a pomohla obyvatelům!

Existuje dnes ještě nějaké země, ve které vláda dělá politiku v zájmu svých
vlastních lidí?

U nás není situace o moc jiná. I u nás jede stejná agenda, která má kompletně zlikvidovat český
národ a jakýkoli náznak soběstačnosti, a to nejen na úrovni státu, ale i na úrovni jednotlivců. I u nás
začíná snaha zakázat všechny možnosti, jak oponovat genocidnímu systému. Omezování a nakonec i
zákaz svobodného cestování, vlastního vytápění, chovu zvířat a časem i zákaz pěstování zeleniny na
vlastní zahrádce. Však oni do nás ten hmyz nacpou!

K tomu všemu zrovna naše duševně nemocná ministryně války neprůhledně a protiústavně
podepsala obludnou smlouvu, kdy nakoupíme za 150 000 000 000 Kč šílený šrot jménem F-35, který
na nic nepotřebujeme a který má tak monstrózní náklady na provoz, že s ním už necvičí ani
Američané, protože na to nemají. Výsledné náklady na nákup těchto nosičů jaderných zbraní tedy
budou dokonce 300 až 500 miliard korun!!!!! Kvůli tomuhle ti naši vládní merda umana okrádají
české důchodce a zvyšují daně celému národu? Tohle přece nikdy nemůžeme splatit a vyšinutá
milovnice války tím fakticky podepsala ekonomickou likvidaci naší republiky. A možná i vojenskou,
protože pokud ta rozpadající se letadla v roce 2031 (nebo na kdy nám je slíbili) skutečně dostaneme,
tak se staneme jadernou hrozbou pro celý východní blok a díky tomu i…no, raději to nebudu psát, ať
mě v naší svobodné zemi zas netahají na policii. Někdo je možná hrdý na to, že jsme tak pokroková
země, že máme ve vládě hned několik mentálně hendikepovaných jedinců, ale ono to má i svoje
hmatatelné následky… Opravdu tohle chceme?

Jak vidíme na příkladu Francie, naprosto zásadním krokem k započetí procesu osvobození od
globalistické hydry je to, aby současnou situaci pochopila i policie a dala se na stranu lidí místo toho,
aby chránila ty genocidní, pedofilní, fetující, mafiánské psychopaty. Kdy tohle nastane u nás? Vy,
členové policie, kteří moje články také čtete – jak dlouho ještě budeme všichni čekat? Budeme zase
poslední v celé Evropě, kdo se postaví na reálný odpor proti organizovanému zločinu? Ono se to
nezdá, ale je to z velké míry závislé na vás. Korporátní a veřejnoprávní média se na naši stranu
nepřidají, dokud tu krvelačnou hydru neporazíme, na ty čekat nemůžeme – ti umí jen extrémně
rychle převlékat kabáty, nic jiného. Je to jen na nás i na vás, na spolupráci všech obyvatel České
republiky. Budeme čekat, až bude naše země kompletně zničena, nebo se za vaší tiché podpory
budeme moct začít bránit zničení, jako to teď dělají Francouzi?
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